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Fråga från Miljöpartiet de Gröna i Täby  

 
Fråga till stadsbyggnadsnämndens ordförande, Johan Algernon. 

Kommer Vallentunasjön få en riktig badplats i Täby kommun? 

 

Med anledning av Covid-19 så kommer fler Täbymedborgare att stanna i Täby 
och hemestra. Både de som gör det av hälsoskäl såväl de som gör det av 
ekonomiska skäl. Detta ställer ett högre tryck än någonsin på våra badplatser i 
Täby. Vallentunasjön som är Täby kommuns största sjö har fortfarande ingen 
tillgänglig badplats för alla kommunens medborgare. Dessutom uppmanar 
expertmyndigheter om social distansering vilket föranleder än mer att vi 
behöver tänka igenom hur vi kan använda oss av de badplatser som vi har såväl 
som att anlägga nya. 

 

Min fråga är: 
Tänker Alliansen säkra att till årets badsäsong 2020, att det finns en allmän 
badplats för Täby kommuns invånare vid Vallentunasjön? 

 

För Miljöpartiet de gröna i Täby  
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